
 

Bestyrelsens årsberetning for 2024. 
 
2024 startede som vanligt ud med en rigtig god årskonference og denne gang i Malmparken i 
Skovlunde. Årskonferencen er både en faglig ajourføring, men også et netværksmøde mellem 
medlemmerne. 
 
Bestyrelsen som valgt ved sidste års generalforsamling (26. januar 2024) konstituerede sig ved 
første møde 22. februar 2024, som følger: 
 
Konstituering 
Formand  Tove Larsen  
Næstformand  Mia Damhus 
Sekretær  Lotte Rued Møller   
Kasserer  Jette Jønck    
Facebook bestyrer Helle Mackenhauer  
Suppleanter  Kirsten Skjerbæk, Aline Blum Samuelsen, Lone Feldthaus, Dorte Stebit. 
 
Etisk Råd 
Medlemmer af Etisk Råd har i 2024 været Tine Grandjean og Marianne Langvad. I efteråret 2024 
blev rådet udvidet med et eksternt medlem, nemlig speciallæge Louise Rindel Gudbergsen.  
Rådet har ikke haft nogen sager. 
 
Ajourføringsudvalget 
Ajourføringsudvalget bestod i 2024 af Kirsten Skjerbæk og Lotte Rued Møller.  
 
Interne revisorer 
Interne revisorer var Karen Nørby og Mette Brahm. 
 
Bestyrelsens aktiviteter 
Der har gennem året været afholdt i alt 9 bestyrelsesmøder. Omdrejningspunkterne for 
bestyrelsens arbejde har i 2024 været  

● at skaffe emner og foredragsholdere til ajourføringsdage og årskonferencer i 2024 og frem. 
● at få lavet en ny udgave af tallerkenmodellen samt en opskriftssamling inkl. flotte 

madfotos. 
● en studietur til Anneberg kulturpark med besøg i virksomhederne Dansk Tang og 

Contemperary samt forberedelse af studietur i 2025 til Pharma Nord. 
● Opstart af netværksmøder. 
● Kommunikation med en række forsikringsselskaber med henblik på, at få ernæringsterapi 

ind under sundhedsforsikringernes dækning. 
● Opbygning af struktur for lagring og tilgang til foreningens dokumenter samt 

dokumentation af foreningens arbejdsgange med tilhørende tjeklister og skabeloner. 
 



 
Alt i alt en stor indsats fra hele bestyrelsen og dens suppleanter. Tusind tak for samarbejdet i 
2024. 
 
Budget 
Bestyrelsen har igen i 2024 lagt vægt på, at vi skal gøre vores arrangementer, så billige som muligt 
for medlemmerne for at vi kan få en stor tilslutning. Vi har fortsat et pænt råderum i vores 
forening men det er dog de seneste år løbende blevet reduceret. Vores kasserer, Jette, vil om lidt 
gennemgå vores regnskab for 2024, hvor der har været et underskud på 49.052 kr. 
 
Medlemmer 
Vi er pt. 65 medlemmer i foreningen, fordelt som følger: 

● 51 aktive medlemmer 
● 14 associerede 
● 0 studerende 

 
Æresmedlem 
I 2024 udnævnte vi Marianne Fjordgård til æresmedlem i foreningen. Hendes historie kan I læse i 
vores nyhedsbrev fra april 2024. 
 
Foreningens konferencer 
2024 blev året, hvor vi besluttede at bytte om på hvornår vi holder den årlige ajourføringsdag og 
årskonferencen. Denne ændring vedtog vi for at give os en større fleksibilitet, når vi skal finde 
steder til at holde den 2-dages årskonference. Der er flere muligheder, når dagene er længere og 
temperaturen højere slut september contra slut januar. 
 
Legater uddelt i 2024 
Lone Feldthaus fik legat til deltagelse i Nordic-konference i London i sommeren 2024. Lone holdt 
på vores ajourføringsdag i september indlæg, hvor hun fortalte om konferencen. 
 
Nyhedsbrev 
Der har været udsendt 5 nyhedsbreve, hvor vi fortrinsvis har informeret om de løbende aktiviteter 
i foreningen og bestyrelsens arbejde.  Derudover er der videresendt informationer fra 
Sundhedsrådet samt andre nyttige informationer.  
 
Webinarer 
Der har ikke været afholdt nogen nye webinars i 2024 af medlemmerne, men tidligere webinars er 
lagt tilgængelige for alle medlemmer på vores fælles drev. Vi opfodrer desuden vore medlemmer 
til at byde ind med nye webinars. Det er fortsat bestyrelsens opfattelse, at medlemmerne er glade 
for webinarer.  
 



IFM 
DET har stadig et gruppemedlemskab af IFM, hvor besparelsen i kontingent stiger med antallet 
medlemmer i gruppen. Tilmelding sker til kassereren og betaling til DET, som så står for en samlet 
betaling til IFM. 
 
På bestyrelsens vegne 
Tove Larsen, formand 


